



Styrelsemöte Gotlands Orienteringsförbund (GOF) 2025-11-17

Protokoll nr 6

Närvarande: Torbjörn Sköldefors, Mattias White, Stefan Hellström, Adam Österdahl, Anna Bäckstade, Pontus Gustafsson, Brent Key samt Anna Samelius konsulent (adj. sekreterare), Anna Samuelsson och Ingela Westfält Uddin, revisorer samt §81 - §86 Cecilia Henriksson, RF-SISU Gotlands styrelse.

Frånvarande:

§74 **Sammanträdet öppnas**
Ordförande Torbjörn Sköldefors hälsade alla välkomna till mötet och hälsade revisorerna extra välkomna, samt förklarade mötet öppnat.

§75 **Fastställande av föredragningslista**
Styrelsen beslutade att fastställa föredragningslistan.

§76 **Val av protokolljusterare**
Styrelsen beslutade att välja Brent Key

§77 **Val av sekreterare**
Styrelsen beslutade att välja Anna Samelius

§78 **Beslutspunkter från föregående protokoll**
Genomförda:
Kallelse till Föreningsledarträffen 20 november skickad (Torbjörn).
Två motioner till förbundsstämman 2026 inskickade (Torbjörn).
Inköp av ledarjackor (5 st).
Framtagande av mall för rapporter (testas vid detta möte).
Underlag för skolavtalet 2018 framtaget (Anna S).
Skolavtal och Lillkorpen är punkter på föreningsledarträffen (Torbjörn)
Torbjörn Sköldefors har haft kontakt med Destination Gotland och orientering för de anställda, vilket sker under 2026.

Ej genomförda:

Formellt beslut om hur motionerna ska hanteras i distriktsstyrelsen.

Försäljning av äldre Gotlandströjor.

Förslag till beslut: Adam följer upp med klubbarna inför nästa möte.

Introduktionsutbildning för orienteringsledare – ej genomförd p.g.a. lågt deltagande.

Förslag till beslut: Nytt datum planeras i samband med Föreningsledarträffen.

Protokollet lades till handlingarna.

Inkomna/utgående skrivelser**Inkommande:**

Bekräftelse från SOFT om mottagna motioner till förbundsstämman 2026.

Inbjudan till SOFT:s ordförande- och tävlingskonferens 15–16 november.

Region Gotlands förfrågan om skolgårdskartor.

Sammanställning del av 2025 års distriktsbidrag (SOFT, 26/9).

Röstlängd för 2025 (SOFT, 29/9).

Kallelse till Region Gotlands informationsmöte om nytt driftsstöd (31/10).

Bekräftelse från Länsstyrelsen om ärende 4489-2025 (terrängkörningsdispens 2/11).

Utgående:

Utskick av kallelse till Föreningsledarträffen 20 november.

Brev till Region Gotland (29/10) om nytt samarbetsavtal kring skolkartor.

Skrivelser till Länsstyrelsen om terrängkörning och samråd enligt miljöbalken (2/11).

Redovisning av Hittaut Gotland för arrangemangsstöd hos Region Gotland (november).

2025-11-16 Inbjudan till GOF:s tävlingskonferens skickades ut till föreningarna.

Rapport från GOF:s Ordförandekonferens (6 oktober 2025)**Rapporterande:** Anna Samelius

För diskussion/beslut:

Hur går arbetet vidare med motionerna till förbundsmötet 2026?

Gotlands motion kring fördelningen av arrangemangsavgifterna/OF bidraget diskuterades på SOFT:s Ordförandekonferens och SOFT:s ordförande sa att de ska utreda OF bidraget samt att minst ett av mötet med distriktsordförande ska handla om detta. Torbjörn Sköldefors tar på sig att sammanställa en punktlista för argument för motionen. Motion nr 2 från Gotland handlar om att ta bort kravet på barnpassning på tävling.

Bekräftelse av Hittaut 2026 och Brents arvode.

Anna Bäckstade anser att även om det på GOF:s ordförandeträff bestämdes att vi har Hittaut 2026, så anser hon att det är alldeles för få som jobbar med Hittaut. Framför allt behöver vi ha några som arbetar med sponsorer. Brent kan ta över layout arbetet och Ocad som Felix tidigare gjort, men kommer inte ha mer ideell tid att lägga på val av kartområden. Mötet diskuterade att Anna Bäckstade kallar till ett möte med utsättarna om lämpliga områden och att klubbarna inte ska ha arrangemang där (avlysta områden).

Brent kollar på kartor till på torsdagens Föreningsledarträff och kollar med Tävlingsansvariga då och Anna Bäckstade kallar utsättargruppen till möte innan jul.

Arvode till Brent Key, 330kr/h + moms. Brent tror inte detta tar så många timmar, men om något blir problem så flaggar Brent upp detta direkt till styrelsen.

Fastställ datum för Lillkorpen (förslag: andra helgen i maj)

Tas med till Tävlingskonferensen den 7 december.
Formulera förslag till medlemsavgift inför årsmötet.
Mötet diskuterade detta.

§81

Styrelsens och kansliets rapporter

81.1 Ordförande (Torbjörn Sköldefors)

Dialog med Region Gotlands grundskolor om nytt avtal,
Beslut: Styrelsen ger arbetsgrupp mandat att utforma avtal.
Planering för P18:s stafett Lysgranaten 4 december – bemanning behövs (3–4 personer). Mötet diskuterade Lysgranaten.
Rapport deltagande i SOFT:s ordförandekonferens 15–16 november.
Många diskussioner om de 20 motionerna. Torbjörn informerade om att många motioner till Förbundsmötet handlar kring små ändringar i tävlingsregler, hör de hemma på Förbundsmötet var en diskussion eller ska styrelsen besluta.
Ordförandeträffen avslutades med att valberedningen träffade Ordförande i distrikten och redovisade vem som avgår och att valberedningen tacksamt tar in förslag.
Ungdomsråd i SOFT har tillsatts utifrån förra Förbundsmötets beslut och till kommande Förbundsmöte är en motion som handlar om att bilda ungdomsråd på distriktsnivå.
Föreningsledarträffen:
Inleds med Jonas Lind, första lärare Idrott och hälsa i Regionens grundskola.
Sen går respektive kommitté/arbetsgrupp ut och planerar för 2026.
SOFT har bra möjlighet att ta fram statistik kring arrangemang, så vilken statistik är intressant för oss för att lyfta blicken och se långsiktiga trender.
Konsulenterna ordnar fika utifrån styrelsen uppdrag samt material.

81.2 Junior- och senior – Vikarieplan LIU (Adam Österdahl)

Fråga om behov av vikarie Idrottsgymnasiet när Anna Samelius är frånvarande.

Adam med stöd av Anna tar fram en förfrågan till daglediga.

Beslut: Ska GOF ta fram en vikarieringsplan?

Sponsringskontrakt (Destination Gotland och COOP)

Behöver kontrakt upprättas i efterhand, eller kan ärendet avslutas?

Kontakta de båda sponsorerna och diskutera.

81.3 Tävlingsfrågor (Brent Key/Stefan Hellström)

SOFT:s tävlingskonferens 15–16 november – återrapport.

Beslutat att fördelning för SM kommer ske till samtliga distrikt, där Gotland kommer åläggas att arrangera ett SM under en 10års period.

Motion om terrängkännedom och när en får delta och inte.

Motion om barn- och ungdomars svårighetsnivå, där lättare banor önskas samt om tidtagning ska ske i DH10 och DH12.

Region Gotlands kärträttningsbidrag, status?

Brent Key sammanställer och redovisar kartkostnader för föreningar till Region Gotland.

GM Tävlingsmöte under SOFT:s Tävlingskonferens

GM diskuteras av Tävlingsansvarig i distrikten (9st) varje år under Tävlingskonferensen. På GM genomförs möte med ledarna som är på plats, men inga beslut tas av denna grupp, utan de förslag som framkommer skickas till GM:s tävlingsmöte. Önskemål om att GM stadgar ska finnas på respektive distrikts hemsida.

Inbjudan Tävlingskonferens den 7 december. Diskussioner på ordförandekonferensen: DM-stafettklasser (upplevd exkludering).

Ta med till Tävlingskonferensen den 7 december.

Batteri och displaybyte GOF Sportident

Kommer att komma en kostnad på detta, då byte behövs.

81.4 Hittaut och motionsverksamhet (Anna Bäckstäde)

För beslut: att genomföra HittaUt enligt ordförandekonferensens diskussion.

För beslut: Brent Key tar över de delar som Felix Bäckstäde tidigare haft.

MtbO 2026

Under sista deltävlingen diskuterades lämpliga dagar. Förslaget är att gå tillbaka till onsdagar och genomföra sex deltävlingar på onsdagskvällar under år 2026.

81.5 Kanslifrågor (Anna Samelius)

Ej genomförd introduktionsutbildning – nytt datum bör planeras.

Tas upp med Ungdomskommitten på Föreningsledarträffen.

81.6 Ordförandekonferens RF-SISU Gotland (Pontus Gustafsson)

RF-SISU Gotland, tillsammans med Region Gotland (KFA)

Gick igenom alla former av bidrag. Andra stöd som LOK-stöd och Regionens (65+). Fritidskortet där just nu Svaide Roma SOK är ansluten till Fritidskortet. Fritidskortet.se

§82

Ekonomi

Resultat och balansrapport

Kassör Mattias White redogjorde för ekonomin fram till dagens datum.

Ekonomin underkontroll. Styrelsen följde upp verksamheten kopplat till GOF:s ekonomi. Kort genomgång av resultat och balansrapport.

Status för kartritningsbidrag och externa stöd.

Faktureringsläget

§83

Övriga ärenden

Inga övriga ärende

§84

Mötesbeslut

Styrelsen beslutade att ett arbetsutskott bestående av Torbjörn Sköldefors, Brent Key och Stefan Hellström yttrar sig senast sista november om motionerna till Förbundsmöte (är 20 motioner). Alla styrelseledamöter läser och tycker till.

Styrelsen beslutade att Adam Österdahl följer upp försäljningen av de gamla GOF tröjorna som föreningarna har inför nästa möte.

Styrelsen beslutade att Pontus Gustafsson tar upp på Föreningsledarträffen med barn- och ungdomskommittén om och när Introduktionsutbildning för nya orienteringsledare är lämpligt att genomföra, att kommittén sätter datum.

Styrelsen beslutade att Brent Key får ett arvode på 330kr/h + moms för arbetet med Hittaut Layout. Om timmarna överstiger 10 kontaktar Brent Key styrelsen.

Styrelsen beslutade att ge en arbetsgrupp bestående av Torbjörn Sköldefors, Anna Samelius och Stefan Hellström mandat att utforma avtal med grundskolor angående skolgårdskartor.

Styrelsen beslutade att att ge Torbjörn Sköldefors och Stefan Hellström mandat att ansvara för P18:s stafett *Lysgranaten* 4 december.

Styrelsen beslutade att Adam Österdahl med stöd av Anna Samelius tar fram en förfrågan angående vikarie på LIU Orientering, Idrottsgymnasiet till daglediga.

Styrelsen beslutade att Adam Österdahl stämmer av med sponsorerna för Gotlands tröjorna kring skrivet avtal.

Styrelsen beslutade att Stefan Hellström får i uppdrag att ordna batteri och displaybyte på SI dosor.

Styrelsen beslutade att Anna Samelius inhandlar fika till Föreningsledarträffen och tar med efterfrågat material.

Styrelsen beslutade att Årsavgifter och avgifter är oförändrade för år 2026.

§85 **Nästa möte** är den 15 december kl. 18.30 på Idrottens Hus, lokal Kruse

§86 **Sammanträdet avslutas**

Mötet avslutades och Torbjörn Sköldefors tackade för visat intresse.


Torbjörn Sköldefors (ordf.)


Brent Key (justerare)


Anna Samelius (sekreterare)

